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proyecto: La Celia ELITE CONTRA

fecha: 30-05-2018

109 mm

Malbec

85 mm

{ XX.X% ale./val. 750mL

ELITE

[ACELIA

Paraje Altamira is an exclusive zone of the Uco Valley located over 1,000
masl, which originates from flooding of the Tunuyan River in the Andes
Mountains. The altitude combined with limestone and silt soils result
in so-called Mountain Wines, characterized by high fruit intensity,
elegance and velvety tannins.

La Celia Elite from the Paraje Altamira is an aromatic wine with ripe
fruit, spices, elegant floral hints of violet, as well as sweet, complex oak.
On the palate, the wine boasts good volume and a fruity finish.

MALBEC

Paraje Altamira est une zone unique de la Vallée d’Uco située a plus de 1000metres,
provenant des inondations du flewve Tunuyan dans les Andes. La combinaison entre
altitude et sols siliceux et limoneux donne un fameux Vin de Montagne, caractérisé par un
fruit intense, élégant et d’onctueux tannins.

La Celia Elite issu de Paraje Altamira est un vin puissant, aux ardmes de fruits mirs,
d’épices, avec de subtiles notes de violettes mais aussi de douces et complexes saveurs boisées.

En bouche, le vin est voluptueux et posséde un final fruité.
Produced and bottled by/Produit et embouteillé par: Finca La Celia S.A., A-72817, Exp.B88992,
Mendoza, Argentina. RED WINE - CONTAINS SULFITES / VIN ROUGE - CONTIENT DES SULFITES

FC003309
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www.lacelia.com.ar:

medidas: 85 mm x 109 mm

colores proceso: -

colores Pantone: Pantone 476 U, Pantone 9043 U, Pantone 871 U

tintas especiales: -

papel: Cuveé Fasson Martelé

troquel: De corte
relieve: NO

stamping: Folia Oro KURZ Luxor 428

barniz/laca: -

barniz c/reserva: -
gofrado sectorizado: -
otros: -

comentarios: -

pais: CANADA
coplco: FC003309

Pantone Oro 871 U

Folia Oro KURZ Luxor 428

Pantone 476 U

Pantone 9043 U

13 % alc./vol.
135 % alc.fvol.
144 ale.fvol.
1454 alc./vol.
14.7 % alc./vol.
148+ alc.vol.

15 % alc. /vol.




